
日期  ：  二零一五年八月二十五日 (星期二 )  

Date ： 25 August 2015 (Tuesday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田區議會會議室  

Venue ： Sha Tin District Council Conference Room 

 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

地區設施管理委員會 District Facilities Management Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 

1 .  二零一五至二零一六年度地區設施工程建議  

 2015-2016 District Facilities Works Proposals 
 

2 .  社區圖書館撥款申請  

 Funding Applications of Community Libraries 

 

3 .  工作小組報告  

 Reports of Working Groups 

 

4 .  沙田區康體設施管理匯報  

 Report on the Management of Recreation and Sports Facilities in Sha Tin 

 

5 .  沙田區公共圖書館推廣活動暨服務使用匯報  

 Report on the Promotional Activities and Services of Public Libraries in Sha Tin 

 

6 .  沙田區社區會堂管理報告  

 Report on the Management of Community Halls in Sha Tin 

 

 



 

7 .  二零一五至二零一六年度地區設施工程進度報告  

 Progress Report on 2015-2016 District Facilities Works 

 

8 .  開支科 9  (地區設施管理 )財政狀況和活動進度  

 Financial Position and Activity Progress of Head 9 (District Facilities Management) 

 

9 .  地區設施管理委員會工作 總結報告  

 Final Report on the Work of the District Facilities Management Committee 

 

 

For the English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Provision of 

simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 


